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ZAPISNIK 
 

SA 18. SJEDNICE SPORTSKOG ODBORA HMS-a 
 

Održane u srijedu 21.9.2011. godine sa početkom u 16.00 sati u prostorijama Automotodroma 
Grobnik – Soboli 55, Čavle. 
 
Nazočni: Igor Eškinja, predsjednik SO; Dean Grbac, predsjednik komisije za CMU; Veljko 
Žveglić, predsjednik komisije za OMU; Antun Karas, predsjednik komisije za MK; M. 
Pernar, predsjednik komisije za SK; Ivan Bertović, predsjednik komisije za TR i SM; Emil 
Jurada, predsjednik komisije za EN; Nenad Šogorić, predsjednik komisije za Q; Danijel 
Hatežić, predsjednik komisije za SK; Marijan Lučić; predsjednik komisije za tehniku. 
 
Odsutni: Sandra Percač, predsjednik komisije za SY; Ivica Balagović, predsjednik komisije 
za zdravstvo; Damir Cvjetičanin, predsjednik komisije za – (svi opravdano) 
Zlatko Matas, predsjednik komisije za MS; Mirko Ninčić, predsjednik komisije za FMX – 
(nisu opravdali izostanak). 
 
Započeto u 16.15 h. 
 
 
Gosp. Eškinja je otvorio sjednicu, pozdravio sve nazočne i predložio sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje Dnevnog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice ŠO održane 14.6.2011. 
3. Izvještaj sa sjednica upravnog odbora. 
4. Analiza dosadašnje sezone. 
5. Potvrđivanje dosadašnjih rezultata. 
6. Akcije do kraja Sportske godine. 
7. Pripreme za sezonu 2012. (pravilnici,dodaci, kalendari). 
8. Međunarodni kalendar. 
9. Razno. 

 
AD.1. Usvajanje Dnevnog reda 
 
Dnevni red je jednoglasno usvojen 
 
AD.2. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice ŠO održane 14.6.2011. 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
AD.3. Izvještaj sa sjednica upravnog odbora 
 
Gosp. Eškinja je obavijestio nazočne da je VŠA HOO- a  28.7.2011 donijelo odluku da se po 
pitanju  MCK Jaska-e poništava odluka skupštine HMS-a te da se MCK Jaska mora vratiti u 
punopravno članstvo HMS-a. 
Sportski odpor prihvaća poštivanje odluke VŠA HOO-a ali sa druge strane daje i punu 
podršku Upravnom odboru HMS-a za predmetni slučaj. 
Sportski Odbor također daje prijedlog da se ispita utjecaj g. Čopa po pitanju slučaja MCK 
Jaske sa naglaskom na sukob interesa. 
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AD.4. Analiza dosadašnje sezone. 
 
Prema zahtjevu gosp. Deana Grbca za financijsku pomoć za utrku Europskog prvenstva u 
CMU u Albacete – u odlučeno (dogovoreno) je da se iznos od 9.360,00 kn preraspoređuje iz 
Quada za CMU.  
Za sve ostale discipline predviđena sredstva jesu ili će biti i iskorištena. 
Sportski Odbor  također naglašava da treba hitno naći riješenje za neplaćanje pristojbi 
Speedway unije prema UEM-u jer bi to moglo dovesti do problema da ostali vozači iz 
drugih disciplina neće biti u mogućnosti dobiti licence od strane UEM-a. 
Ured HMS-a treba dati izvještaj kome je isplaćeno 9.000,00 kn od komisije za Enduro 
Sportski Odbor naglašava da treba provjeriti putem ureda HMS-a dali je MK Šibenik 
dobilo od upravnog odbora HMS-a obavjest po pitanju reklamiranja mjernih službi. 
 
CMU- Sezona je gotova jedino je ostala još utrka Europskog prvenstva u Albacete-u, za PH 
održane su sve predviđene utrke, povećanje broja vozača (sa 23 na 28), također povećanje 
broja klubova (sa 5 na 6), medijski je sezona puno bolje popraćena. 
 
OMU- Sve utrke su održane, prvensto je bilo odlično i svi su zadovoljni. 
 
MK – od 8 predviđenih utrka održano je 6 te još dvije koje se moraju održati, ove sezone ima 
dosta ozljeđenih vozača te se i sami broj vozača osipa. 
Gosp. Karas daje zahtjev da se dodatno pojasni i razradi izdavanje promo licence u 
Motokrossu – za otvoreno prvenstvo (ne za PH). 
Gosp . Karas naglašava problem oko komunikacije izmenju Ureda saveza i komisije za 
MK po pitanju licenciranja staze za MCK Jasku od strane UEM-a. 
Sportski odbor zahtjeva od MK komisije da po tom pitanju mora donesti svoj stav. 
 
EN – nije bilo nikakvih poteškoća i problema – još je jedna utrka do kraja. 
 
SK – od 7 utrka održano je 4. Do kraja sezone će se odvoziti još 1 utrka (Krašić) jer ostali 
organizatori nemaju financijskih sredstava za organizirati svoje utrke. 
Gosp. Pernar naglašava problem rezultata vozača iz MCK Jaske. 
Sportski odbor zahtjeva da ured HMS-a mora ažurirati sve spiskove na temelju odluke 
Upravnog odbora HMS-a za vozače MCK Jaska za discipline MK i SK . 
 
QUAD – Jako veliki pad broja vozača, puno odustajanja organizatora, problem divljih utrka. 
 
SK- 25.9.2011. će se održati Pozivna utrka u Poreču. 
 
AD.5. Potvrđivanje dosadašnjih rezultata. 
 
Komisija za CMU i Old Timere će potvrditi rezultate za 2011. Za ostale discipline prvenstva 
još traju. 
 
AD.6. Akcije do kraja Sportske godine 
 
Kada završi sezona predsjednici svake komisije moraju poslati kratko izvješće o 
protekloj sezoni. 
Tajništvo HMS-a mora ažurirati spisak po pitanju Zlatne Kacige za 2010 te isti poslati 
svim klubovima i članovima sportskih komisija. 



 - 3 - 

 
AD.7. Pripreme za sezonu 2012. (pravilnici,dodaci, kalendari). 
 
Izmjene pravilnika moraju biti gotove do 1.11.2011. 
Po završetku sezone održati sastanke svih komisija 
Polovicom 11 mj. Održati sastanak sportskog odbora – da se zaključi sezona. 
Svi dodaci pravilnika moraju biti gotovi do 10.12.2011. 
 
AD.8. Međunarodni kalendar. 
 
Svaka disciplina mora pripremiti međunarodni kalendar 
Sportski odbor potvrđuje odluku sa 17. sj. Sportskog odbora članak 4. – taj prijedlog je 
dostavljen UEM-u. 
 
AD.9. Razno 
 
Pod točkom razno nije bilo nikakvih prijedloga ni komentara. 
 
 
Završeno u 19.30 h. 
 
Zapisnik sastavio:                                                                      Predsjednik SO: 
 
Danijel Hatežić                                                                          Igor Eškinja 
 


